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INTERPELACJA 

 Zgłosili się do mnie mieszkańcy ul. Tuchowskiej na Podgórzu. Informują, że 

wielokrotnie wnioskowali o spotkania i przeprowadzenie konsultacji społecznych w celu 

reorganizacji ruchu na tej ulicy. Proszę o informację czy takie wnioski zostały złożone (m.in. 

do tamtejszej rady dzielnicy), czy odbywały się spotkania w tej sprawie (powstały notatki). 

Jeżeli nie było konsultacji proszę Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu, by 

przeanalizował temat i zorganizował wizję w terenie z zainteresowanymi mieszkańcami i radą 

dzielnicy. 

Konsultacje nowego rozwiązania z pewnością pomogą w lepszej komunikacji, 

wymianie argumentów i ostatecznemu określeniu organizacji ruchu na ulicy Tuchowieckiej. 

 

 

 

Z poważaniem, 

 

Michał Drewnicki 


